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FS -  behandling:
Einingsleiar teknisk drift, Rolf Henning Myrmel, orienterte om skuleprosjekta, Kaland og Årås.
31. oktober startar ein arbeidet på Årås skule, først riving og deretter start bygging i veke 48.
På Kaland skal ein starta i veke 48, og Kaland 1 skal rivast i veke 51.
Er ei forskyving av kostnader der ein brukar mindre enn planlagt i 2022, og dette vert teke først i 
2023.

Helge Dyrkolbotn (KrF) spurte om framdrift skuleprosjekt, Myrmel svara at det er teke sikt på at ein 
skal vera ferdig til skuleslutt i juni. Har gjort tilpassingar opp mot skuledrifta for å sikra best mogleg 
samarbeid. 

Einingsleiar teknisk drift, Rolf Henning Myrmel, orienterte om arbeid med gangveg Fonnes kai, der 
grunneigar har vore inne med førespurnad. Dette ligg som eit rekkefølgjekrav for vidare utbygging 
der. Kommunen har det ikkje i trafikksikringsplanen i dag og har ikkje midlar til dette. Kan anten gjera 
dette gjennom ein utbyggingsavtale med eller utan tilskot, men har ikkje midlar sjølv. Er eit prosjekt 
som kan komma på rundt 4 millionar med gjengs prisar på gangveg og veglys.

Per Lerøy (Ap) sa at ein må sjå dette i samanheng med andre arbeid i området, som nedlegging av 
høgspentleidningar. 

Einingsleiar teknisk drift, Rolf Henning Myrmel, orienterte om VA.
Pumpestasjon Årås skal leverast denne veka, og pumpestasjon Åråsvågen om to veker, entreprenør 
vil starta innanfor ei veke med arbeidet dei skal gjera.

Ordførar Per Lerøy (Ap) spurte om anbod på gangveg Åråsvågen - Åråsfeltet og gangveg ved 
Nordiheimen, her svara Myrmel at ein er i gang med utarbeiding av anbodspapir.

Einingsleiar kultur Kari T. Utkilen orienterte om søknader til kultur. 
· Austrheim svømmeklubb har søkt om bidrag til treningsleir der totalkostnad er 60.-80.000 

kroner. Her er det tildelt 10.000 kroner frå kulturmidlar.



· Stiftinga Betania Leirvåg hadde eit 2021-underskot på 50.000. Tidlegare har dei fått støtte 
av kommunen, 75.000 i 2020, og dei ber om same sum for 2022. Eit forsamlingshus som 
dette passar ikkje inn i ordningar kommunen har, einaste er samfunnshuset som får 
45.000 av kommunen. Ser for seg at det burde vera ei ordning der det var mogleg for ulike 
forsamlingshus å søka om støtte.

Ordførar Per Lerøy (Ap) sa at det er bra at ein har funne midlar til symjegruppa, som i fleire år har 
fått drifta forpurra av ulike vedlikehaldsstansar. Driv bassenget for kommunen på ein god måte, og 
har eit godt tilbod. Elles sa ordføraren at det er bra om ein får på plass ei ordning for støtte til 
forsamlingshus.

Kommunedirektør Bjørnar Fjellhaug sa om støtte til forsamlingshus at det er betre å laga ei ordning 
heller enn å gje berre til nokre framfor andre. Heller legga inn i budsjettarbeidet ei ordning for at ein 
kan søka om midlar til forsamlingshus.

Kommunedirektør Bjørnar Fjellhaug orienterte om arbeidet med budsjett 2023 og økonomiplan for 
2023-2026 (og anna):

· Dette er eit krevjande arbeid, tidsplanen no er å legga det ut på høyring fredag 28. 
oktober, og første politiske handsaming i formannskapet torsdag 3. november.

· Jobbar med nye turnusar
· Jobbar med heiltidskultur
· Ser at det er utfordringar med rekruttering, av sjukepleiarar og andre
· Må ta ned utgifter/auka inntekter, elles er ein raskt inne på Robek igjen.

· Anne Hildegunn Færøy er tilsett som kommunalsjef helse og omsorg frå 1. januar 2023.
· Atle Vaage er tilsett som einingsleiar teknisk drift, frå 1. januar 2023.
· Frå 1. januar 2023 går kommunelege Peter Kubon av med pensjon, men tar til i ei ny 50 

prosent stilling som kommuneoverlege, dette er utan kurativ verksemd.
· Avvikssystemet er i drift, så langt i år er det lagt inn 260 ulike avvik. Det er 41 avvik som 

har status til behandling, der ein jobbar med tiltak og anna.

Ann Kristin Leirvåg (Ap) spurte om avvikssystemet, og etterlyste at det vart sett frist (dato) for når 
ting skal vera i orden, og at det vart gitt tilbakemelding om oppfølging. Her svara kommunedirektør 
Fjellhaug at dette er noko som skal tas opp vidare, og bli formidla til dei ulike kommunalsjefane.

Kommunedirektør Bjørnar Fjellhaug orienterte om arbeidet som er gjort i samarbeid med Apriil om 
"Flytt til Austrheim". 

· Viktig å få nye innbyggarar til kommunen. Ordførar Per Lerøy (Ap) supplerte med at dette 
starta med arbeidet til "Framtidsfylket Vestland", der det også vart laga eit magasin som var 
innstikk til Bergens Tidende og brukt på sosiale media. No ser ein på om det skal lagast eit 
eige flytt til Austrheim-prosjekt, men om dette skal realiserast vil prosjektet komma opp som 
eiga sak, og arbeidet må leggast ut på anbod.

· Helge Dyrkolbotn (KrF) spurte om det er laga noko avtalar med Apriil, her svara ordførar 
Lerøy at det ikkje er gjort avtalar utover annonsen i BT-innstikket (i 2021), og at Apriil har eit 
konsept som kommunen eventuelt kan gå inn på, men der må formannskapet seia ja, og så 
må ein henta inn anbod.

· Helge Dyrkolbotn (KrF) spurte om det er lagt opp til å spørja ungdommar som er aktuelle for å 
flytta heim, ordførar Lerøy (Ap) svara at det alt er delvis gjennomført allereie med 
ungdommar som var tilsette i kommunen.

· Bjørn Inge H. Dyrkolbotn (Sp) spurte om kor mange ein må få til å flytta hit for å forsvara ein 
kostnad på eit par hundre tusen. Ordførar Lerøy (Ap) svara at ein tener dette inn på ein 
familie, sidan innbyggjartilskotet er på 90.000 kroner per person.



· Kommunedirektør Bjørnar Fjellhaug sa at det vil kosta kring 120.000 for å få på plass eit 
rammeverk for ei Heim til Austrheim-nettside, tanken er å ha innhald om flytting, bustad og 
arbeidsmarknaden. Her sa ordførar Lerøy (Ap) at det er viktig å ha nokon som kan svara i 
andre enden, dersom ein først skal starta opp ei slik nettside med informasjon.

· Morten Sognnes (H) sa at ein må starta i rett ende, med å snakka med ungdommane om kva 
som skal til for at dei skal busetta seg i Austrheim. Ser at det mange ungdommar ser etter er 
tilboda, ikkje minst kollektivtilbodet som er veldig dårleg.

· Kommunedirektør Bjørnar Fjellhaug sa at ein kan ta med til desembermøtet ei sak om 
konseptet, der ein eventuelt kan legga det ut på anbod etter nyttår.

Handsaming i formannskapet: 
Kommunedirektøren sitt framlegg vart samrøystes vedteke

FS  vedtak:

Orienteringane vert teke til vitande.
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